
Izvod iz zapisnika s 2. sjednice Vijeća roditelja OŠ Draganići održane 7.11.2023. godine u 18
sati 

Dnevni red 

1. Usvajanje zapisnika s prve sjednice Vijeća roditelja. 

2. Osvrt predstavnika Vijeća roditelja Daniela Tomačića na svoju aktivnost u radu školskog odbora
za prethodnu školsku godinu. 

3. Osvrt predsjednice školskog odbora na rad odbora i suradnju s Vijećem roditelja s prijedlozima i
raspravom. 

4. Detaljnije upoznavanje članova s ovlastima Vijeća roditelja. 

5. Prijedlozi za bolju organizaciju i aktivnost Vijeća roditelja. 

6. Rasprava i prijedlozi na temu poboljšanja načina komunikacije na relaciji roditelji-roditelji i
roditelji-škola. 

7. Prijedlog za stavljanje zapisnika s Vijeća roditelja na Web stranicu škole. 

8. Prijedlozi za poboljšanje prometne sigurnosti u školskom dvorištu i ispred škole kao i prijedlog
o poboljšanju sigurnosti učenika na autobusnoj stanici ispred škole. 

9. Rasprava o problemu konzumacije štetnih supstanci (nikotin, alkohol i energetska pića) u školi i
za vrijeme izvanučioničnih aktivnosti i prijedlozi o poboljšanju stanja. 

10. Osvrt i mišljenje o izletima za tekuću godinu, informiranje o načinu planiranja izleta i prijedlozi
za uključivanje roditelja u taj proces. 

11. Razno. 

Sjednica je započela s radom u 18,00 sati.
Na sjednici je bilo prisutno 9 od 10 predstavnika Vijeća roditelja, uz ravnateljicu Maricu Jurčić i
predsjednicu Školskog odbora Danijela Zorić.

Ad 1) Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen.

Ad 2) G. Danijel Tomačić, predstavnik Vijeća roditelja u Školskom odboru izvijestio je prisutne o
aktivnosti u Školskom odboru te je tom prilikom istaknuo da svoje odluke donosi autonomno, osim
u izboru ravnatelja kada zastupa mišljenje Vijeća roditelja.

Ad 3) Predsjednica Školskog odbora gđa Danijela Zorić ističe da su otvoreni za suradnju i sve
moguće prijedloge Vijeća roditelja,  pa tako i  po pitanju Kurikuluma koji  se  redovito mijenja i
nadopunjuje.  Na pitanje  prisutnih članova na koji  način se može izvršiti  prigovor na rad člana
Školskog odbora,  predsjednica Zorić  navela je da se članovi izabrani od strane Županije mogu
razriješiti uz prijedlog ravnatelja ili Školskog odbora ili putem dopisa Županiji. Članovi su istaknuli
namjeru slanja dopisa kao i slanje obavijesti na znanje ravnateljici i Školskom odboru.

Ad 4 i 5) Članovi su plan rada utvrdili putem zajedničke grupe.

Ad 6) Dogovoreno je da će se članovi Vijeća roditelja u svojim razrednim grupama prije sastanka
prezentirati  teme o kojima će se raspravljati  na Vijeću roditelja, a da svoja mišljenja ili  kritike



roditelji mogu uputiti predstavnicima privatnom porukom. Usuglašeno je da je potrebno poticati
izravnu komunikaciju roditelja prema razredniku, a zatim prema stručnoj službi i ravnateljici. 

Ad 7) Na prijedlog predsjednice Vrbanić Stanićak, ravnateljica se složila da se izvod iz zapisnika
sjednica postavi na web stranicu škole.

Ad 8) Članove je zanimalo na koji način je organizirano dežurstvo učenika prilikom odvoza učenika
zbog neprimjerenih i opasnih ponašanja pojedinih učenika. Ravnateljica je izvijestila nazočne da je
održan sastanak savjetodavnog karaktera s tri savjetnice pravobraniteljice za djecu koje su istaknule
da se od školske djece očekuje određena kultura i odgovornost za osobno ponašanje te da to ne bi
trebala biti dužnost učitelja no bez obzira na to, ravnateljica je napravila plan dežurstva učitelja za
učenike od 1. do 4. razreda prilikom odvoza u 13.35 i 14.25 sati. Što se tiče poboljšanja prometne
sigurnosti, istaknula se mogućnost pozivanja policije u češću ophodnju, odnosno pojačani nadzor na
kritičnoj lokaciji. 

Ad 9) Predsjednica  Vijeća je predložila predavanje o štetnosti konzumacije štetnih supstanci, a tom
prilikom ravnateljica je izvijestila da će se takvo predavanje održati 7.12.2023.g. u prostorima škole
uz predavača iz Obiteljskog centra Ivana Delića te psihologinje Sonje Jarebica koja će predavati o
odgovornom  roditeljstvu,  a  za  učenike  će  biti  organizirano  predavanje  koje  će  voditi  školska
liječnica Sanja Čurjak. 

Ad 10) Ravnateljica je istaknula da se o mogućim izletim raspravlja na roditeljskim sastancima te
da roditelji također mogu istaknuti svoje prijedloge i ideje.

Ad 11) Članovi su spomenuli probleme vezane za zadržavanje roditelja u prostoru škole uz prijetnje
prema djeci i kako bi se navedeni problem mogao regulirati,  o (ne)upisivanju ocjena u imenik,
problem brzanja s gradivom i pisanja ispita o novom gradivu bez ponavljanja, problem uspostave
lozinke i korisničkog imena za pristup e-dnevniku. Ravnateljica je izvijestila o promjeni Pravilnika
o kućnom redu te da će isti biti dostupan za raspravu s naglaskom na ograničenje  nošenja mobitela
u  školu.  Predloženo  je  da  se  anketa  o  Cjelodnevnoj  nastavi  provede  i  među  roditeljima  te  je
dogovoreno da će se provesti na kraju polugodišta.

Sastanak je završio u 21 sat.


